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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: pasts@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

2023. gada 10. oktobris Nr. 2023-SMJ-10  

 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

Plkst. 9.00 

Sēde atklāta 9.10 
 

Sēdi vada Komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas sekretāre Valda Pētersone 
Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Piedalās deputāti attālināti: 

Andris Abrāmovs, Dainis Aļeksējevs 

 

Nepiedalās deputāti: 

Mārtiņš Vīgants, Ainārs Mežulis - aizņemti pamatdarbā 

Gita Mūrniece – prombūtne 

 

Citi deputāti:  

Inga Ērgle, Edgars Avotiņš 

 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektora vietnieks Mārtiņš Ulāns, Juridiskās nodaļas jurists Māris Rungulis, Sociālā 

dienesta vadītāja Inta Siliņa, Gatartas pansionāta vadītājs Aivars Damroze 

 
 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Par darba kārtību 

Ziņo A.Harju  

2. Par saistošo noteikumu “Par sociāliem pakalpojumiem Smiltenes novadā” projektu 

Ziņo I.Siliņa 

3. Par Gatartas pansionāta juridisko statusu 

Ziņo A.Damroze 

4. Par sociālās jomas attīstības stratēģijas izstrādes gaitu 

Ziņo I.Siliņa 
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1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

A. Harju aicina deputātus izskatīt darba kārtību bez balsošanas, jo nav ieradies pietiekams 

deputātu skaits, lai veidotos kvorums.  
 

 

2. Par saistošo noteikumu “Par sociālajiem pakalpojumiem Smiltenes novadā”  projektu 

 Ziņo Inta Siliņa, Māris Rungulis 

 

I.Siliņa ziņo par precizējumiem saistošo noteikumu “Par sociālajiem pakalpojumiem Smiltenes 

novadā”  projektā. 

Diskusija starp M.Runguli, I.Siliņu, D.Aļeksējevu. 

Diskusija par daudzbērnu ģimenes bērnu atbrīvošanu no ēdināšanas pakalpojuma maksas 

dienas centrā. 

E.Avotiņš iesaka arī pieaugušajiem piešķirt 25% atlaidi ēdināšanai. 

A.Harju atbalsta E.Avotiņa priekšlikumu.  

 

Komiteja nolemj: lēmuma projektu virzīt uz Finanšu komiteju. 

 

 

 3. Par Gatartas pansionāta juridisko statusu 

 Ziņo Aivars Damroze 

 

A.Damroze ziņo par Gatartas pansionāta juridisko statusu un lūdz pieņemt domes lēmumu, lai 

varētu turpināt virzīties tālāk. 

M.Rungulis precizē, ka pirms lēmuma pieņemšanas par SIA dibināšanu nepieciešams 

līdzdalības izvērtējums. Šādu pakalpojumu var sniegt ārpakalpojuma speciālisti. 

 

Komiteja nolemj: lēmuma projektu virzīt uz Finanšu komiteja 

 

 

 4. Par sociālās jomas attīstības stratēģijas izstrādes gaitu 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa kopā ar  K. Kūkoju prezentē sociālās jomas attīstības stratēģiju.  

 

D.Aļeksējevs un I.Ērgle aizrāda par neprecizitātēm prezentācijas tabulās un lūdz tās rūpīgi 

pārskatīt. 
 

 

Sēde slēgta plkst. 11.00 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētājs     Astrīda Harju 

 

Sēdi protokolēja                         Valda Pētersone  

 


